
Zagrebu je potreban metro, to jest laka gradska željeznica jer su ulice pretrpane automobilima, i to je idealan oblik rješavanja javnoga gradskog prijevoza,

rekao je danas građevinski stručnjak Davorin Kolić  na predavanju o europskim iskustvima realizacije projekata metroa u nekim europskim gradovima

veličine Zagreba s osvrtom na mogućnosti izgradnje zagrebačkog metroa.

Kolić je rekao da 400 gradova u svijetu ima metro u širem smislu riječi, pri čemu je ocijenio da je Zagreb na početku jer gradska uprava nije bila dovoljno

aktivna. Gradnja "metroa" je megaprojekt koji zahtijeva suživot sa širom zajednicom jer Zagreb ima 1,2 milijuna stanovnika u širem području, rekao je Kolić.

Istaknuo je da za gradnju metroa, to jest lake gradske željeznice u Zagrebu postoji podloga jer je 2000. godine načinjena prometna studija koju je 2003.

prihvatila Gradska skupština.

Istaknuo je da bi trebalo izraditi projektnu dokumentaciju u nekoliko varijanti, odabrati najbolju i nju razviti. Tako bismo za pet-šest godina mogli imati

projekt na kojem bi se mogla graditi laka željeznica, to jest metro, rekao je Kolić. "Ako bi se danas krenulo u ostvarenje projekta, za deset godina, a možda i

nešto prije, u Zagrebu bismo se mogli voziti lakom željeznicom", dodao je Kolić.
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